
Wij zijn graag dichtbij u
N-VA Gavere en Gavere dur�  zie je altijd wel ergens in Gavere. We zijn actief in vele verenigingen en engageren ons bij 
evenementen. We zijn regelmatig aanwezig op activiteiten in Gavere; we zijn graag onder de mensen!

We zijn sedert mei 2022 nog een stapje verder gegaan. Letterlijk en figuurlijk! 
De start van onze huisbezoeken begon onder een stralende zon en met veel 
enthousiasme. Ons doel is om regelmatig op zaterdagvoormiddag op pad te 
gaan en naar u te luisteren. We nemen onze tijd en noteren wat goed is en wat 
beter kan. De verkregen informatie is voor ons een bron van inspiratie en een 
goede leidraad voor de opmaak van ons programma naar aanleiding van de 
gemeenteraadsverkiezingen in 2024. Uiteraard krijgen we ook actuele en 
dringende vragen. Deze proberen we te beantwoorden of samen naar een 
oplossing te zoeken.

We willen u horen
Onze huisbezoeken worden steeds aangekondigd met een flyertje in de 
brievenbussen. Bent u die dag niet thuis, wil u iets melden of vragen: 
contacteer ons. We proberen bij iedereen aan te bellen, maar door de vele 
interessante gesprekken en vragen zitten we soms in tijdsnood. Zoals eerder 
vermeld, we willen u graag horen, dus neem gerust contact op.

Bes�� ��n���! 

N-VA 
Gavere wenst 

u het allerbeste 
voor 2023!

Veronique Dedeyne en Thibaut Van De Walle

Gavere
gavere@n-va.be N-VA Gaverewww.n-va.be/gavere
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Sociaal wonen: Gavere moet tandje bijsteken
Elke twee jaar voert Wonen-Vlaanderen een voortgangstoets uit om na te 
gaan hoe ver elke gemeente, dus ook Gavere, staat met het behalen van het 
bindend sociaal objectief (BSO). 

Elke gemeente moet aantonen welke concrete acties zij onderneemt om op 
haar grondgebied een aantal bijkomende sociale huurwoningen te realiseren. 
Voor Gavere betekent dat 95 sociale huurwoningen tegen 2025. Momenteel 
zijn er 34 gerealiseerd en 13 in uitvoering. Gavere zit dus niet op schema. Het 
huidig bestuur moet een tandje bijsteken! Iedereen ziet in Gavere de nieuw-
bouwappartementen en woningen die de laatste jaren als paddenstoelen uit de 
grond rijzen. Hier heeft men een kans laten liggen om de investeerder te ver-
plichten om zowel private als sociale woningen te bouwen in eenzelfde project.

Wist u dat …
    campers nog steeds gratis elektriciteit en water krijgen 

op de camperparking aan de Brandweerstraat? En dat 
terwijl iedereen zich zorgen maakt over de stijgende 
energiekosten. Op andere camperplaatsen buiten Gavere 
betaal je 7 euro extra op het standgeld door de stijging 
van energiekosten.

    Nadine De Stercke al in de gemeenteraad van november 
2021 vroeg om het kinderperk op de begraafplaats te 
verfraaien en een sterrenweide aan te leggen? De 
gemeenteraad ging akkoord. Een jaar later zien we een 
zeer verzorgde begraafplaats, maar de beloofde 
verfraaiing en aanpassing zijn er niet.

    we in maart 2022 een aanvraag deden om tegen het 
nieuwe schooljaar ’s ochtends aan de scholen gemach-
tigde opzichters in een vrijwilligersstatuut de kinderen 
veilig te laten oversteken? Dit veilig oversteken kan niet 
altijd onder toezicht van de politie gebeuren. Jammer 
genoeg is hier geen gevolg aan gegeven.

    Ankie D’Hollander een jaar geleden pleitte voor refl ecte-
rende huisnummers? Reactie was toen dat men de 
budgettaire impact en de haalbaarheid ging bekijken. Nu 
de straatverlichting uit is van 23 tot 6 uur, lijkt een 
refl ecterend huisnummer geen overbodige luxe voor de 
hulpdiensten. Ankie stelde in november haar vraag 
opnieuw. Er kwam geen duidelijk antwoord. Men is wel 
bereid om dit opnieuw te bekijken, gezien de gewijzigde 
situatie. We hopen op een positief resultaat.

    Ankie D’Hollander haar job als offi ce manager vaarwel 
zegde en met hart en ziel terugkeert naar haar passie: 
het Vlaams Parlement? Ze gaat er aan de slag als 
parlementair medewerker van Joris Nachtergaele, 
Vlaams Parlementslid en burgemeester van Maarkedal. 

    Minister van Onderwijs Ben Weyts heel wat investerin-
gen deed voor het onderwijs in Gavere? Met bijna 4 
miljoen euro aan investeringsbudget krijgt de provincie 
Oost-Vlaanderen een serieuze boost. Voor Gavere 
betekent dit een investering van meer dan 1,4 miljoen 
euro in schoolinfrastructuur. Verder investeert de 
minister via het Agentschap voor Infrastructuur in het 
Onderwijs (AGION) 102.103 euro in de Vrije Basisschool 
Asper (De Kolibrie) en 48.091 euro in de Vrije Basis-
school Gavere. Concreet gaat het om: een overdekte 
speelplaats met aanpalend polyvalent klaslokaal en een 
overdekte fi etsenstalling voor Asper, en een verhoging 
van een eerder toegekende subsidie voor Gavere.
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Buurten en inwoners met elkaar in verbinding brengen, staat vermeld in ons verkiezingsbeleidsplan. Vanuit deze visie hebben 
we samen met onze kartelpartner Gavere dur�  twee agendapunten toegevoegd aan de gemeenteraad, die jammer genoeg door de 
meerderheid naar de prullenmand werden verwezen.

Geen beveiliging langsheen 
gevaarlijke gracht Jolleveld

Wat met uw energiefactuur? 
We vroegen het aan expert Andries Gryffroy
Wat kunnen inwoners van Gavere doen om energie te besparen?
“Het lijkt misschien te eenvoudig, maar de temperatuur in huis 
wat lager zetten, de temperatuur van je ketel wat verlagen, zoveel 
mogelijk “stille” verbruikers uitschakelen, ledverlichting, afwas- 
en wasmachine enkel gebruiken op het eco-programma,… 
Allemaal kleine dingen die al snel een besparing van minstens 
10 procent opleveren.

Moet iedereen de aanpassing van de voorschotfactuur 
aanvaarden?
Neen. We moeten opletten dat de gezinnen niet de bank zijn van 
de leveranciers. Een voorschot is ingevoerd om te vermijden dat 

mensen een jaarafrekening krijgen die ze niet voorzien hadden. 
Een maandafrekening is een beter systeem, maar in de zomer zal 
je dan wel veel minder betalen dan in de winter. 

Hoe weet ik of ik een correct voorschot betaal?
Neem je laatste eindafrekening. Daar staat het jaarverbruik op. 
Surf naar vtest.vreg.be en doe een simulatie. Neem de goedkoop-
ste aanbieding en deel door 12. Dat geeft een vrij correct beeld 
van wat je zou moeten betalen als voorschot.

De energie die je niet verbruikt, is de 
goedkoopste”, zegt Andries Gryffroy.

Nadine De Stercke en Isa-
belle Tuypens (Gavere durft) 
voegden een agendapunt toe 
om een pad aan te leggen 
vanuit de Kloosterstraat naar 
de toegang van de kerk in Ga-
vere. Enerzijds parkeren veel 
kerkgangers hun wagen op de 
parkings in de Kloosterstraat, 
dit door onvoldoende 
parkeerplaatsen in de Molen-
straat. Mensen met een 
verminderde mobiliteit heb-
ben de keuze de onveilige 
trap te trotseren of een lange 
omweg te maken om via 
de wettelijke toegang voor 
mensen met een beperking 
de kerkingang te bereiken. 
Anderzijds moeten fietsers 
hun fiets kwijt op het terrein 
van het woonzorgcentrum, 
omdat er geen fietsenstalling 
voorzien is aan de kerk.

Veiliger en praktischer
Door de aanleg van een pad 

vanuit de Kloosterstraat over 
het vroegere kerkhof zou de 
toegang voor mensen met een 
verminderde mobiliteit vei-
liger en praktischer zijn dan 
de trap. Verder zouden bij 
het afdalen van de trap in de 
Kloosterstraat de gebruikers 
niet onmiddellijk op de smal-
le rijweg terechtkomen door 
gebrek aan een voetpad. Het 
agendapunt kreeg echter geen 
enkele kans op de gemeen-
teraad en werd onmiddellijk 
afgevoerd als te duur, niet 
nodig en een persmededeling 
met antwoorden totaal naast 
de kwestie. Hoe duur het 
project zou zijn, is ons nooit 
meegedeeld en we verwachten 
ook niet dat daar een stu-
diebureau moet voor ingezet 
worden om bijvoorbeeld een 
klinkerpad aan te leggen. De 
fietsenstalling wou men wel 
bekijken.

Geen pad vanuit Kloosterstraat 
naar de kerk

Wim Malfroot van Gavere 
dur�  vroeg afgelopen ge-
meenteraad om een beveili-
ging aan te brengen langs de 
gevaarlijke gracht in Jolle-
veld te Asper. Het Jolleveld 
is een nieuwe verkaveling 
met recente bewoning, veel 
jonge gezinnen en vooral 
een toenemend aantal kleine 
kinderen. Het is een dood-
lopende ‘straat’, waarbij de 
opgroeiende kinderen spon-
taan, meer en meer op straat 
zullen spelen.

Ongelukken voorkomen
Buitenspelende kinderen, het 
buurtnetwerk en de inwoners 
met elkaar in verbinding 
brengen en toekomstige 
speelstraten. Allemaal sociale 
engagementen die we alleen 
maar toejuichen. Echter een 

vrij brede én diepe gracht 
vormt een groot gevaar voor 
spelende kinderen en we 
willen ongelukken voorko-
men. Daarom vroegen we 
op de gemeenteraad om uit 
veiligheidsoverwegingen 
deze gracht af te schermen 
en dringend de situatie ter 
plaatse in te schatten om er 
een fysieke barrière (even-
tueel via struikgewas) te 
plaatsen tussen het water en 
de rijbaan. Helaas kregen 
we opnieuw het deksel tegen 
de neus met als reactie: 
indien men daar de gracht 
afschermt, men dit overal 
in de gemeente moet doen, 
kinderen in onveilige situatie 
moeten leren spelen, het te 
duur is…

Nadine De Stercke
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/gavere
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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